
 
 
 
 

Zápis č. 5 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 
konaného dne 28. 4. 2010 

 
 

 
PŘÍTOMNI:  

•  komora akademických pracovníků: Mgr. Krovová 
      Mgr. Vilém Zábranský 
      Mgr. Martin Nitsche, Ph.D. 

      Mgr. Renata Cornejo, Ph.D., 
      Mgr. Martin Veselý, Ph. D. 
 

•  studentská komora:   Bc. Josef Trnka,  Soňa Donátová,  
     Jan Grisa, Jakub Doležel 

              
 
HOSTÉ:     doc. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. 
      Mgr. Jakub Pátek 
            

 
 

PROGRAM: 
1. Zahájení 
2. Volba předsedy a místopředsedy 
3. Výroční zpráva o činnosti FF UJEP v roce 2009 
4. Podmínky pro 2. kolo přijímacího řízení 
5. Různé 

 
 

bod č. 1 
     Zasedání AS FF UJEP zahájil minulý předseda senátu Mgr. Jakub Pátek, který  přivítal členy 
senátu a  zahájil zasedání AS FF UJEP. 
 
bod č. 2 
     Členové senátu zvolili 2 skrutátory pro volbu předsedy AS FF UJEP: Jan Grisa, Jakub Doležel. 
 
Výsledky I. kola volby předsedy: Mgr. Eva Krovová    3 hlasy 
     Mgr. Martin Nitsche   2 hlasy 
     Mgr. Martin Veselý, Ph.D.  3 hlasy 
     Mgr. Renata Cornejo, Ph.D  1 hlas 
 
Do II. kola postoupili tito kandidáti: Mgr. Eva Krovová, Mgr. Martin Veselý, Ph.D. 
 
Výsledky II. kola volby předsedy: Mgr. Martin Veselý, Ph.D.  7 hlasů 
      Mgr. Eva Krovová   2 hlasy 
 
Předsedou AS FF UJEP byl zvolen Mgr. Martin Veselý, P h.D. 
 
 



Členové senátu zvolili 2 skrutátory pro volbu místopředsedy AS FF UJEP: Mgr. Eva Krovová,  
Mgr. Vilém Zábranský. 
 
Výsledky I. kola volby místopředsedy: Bc. Josef Trnka 4 hlasy 
             Soňa Donátová 2 hlasy     
             Jan Grisa  2 hlasy 
             Jakub Doležel 1 hlas 
 
Do II. kola postoupili tito kandidáti:     Bc. Josef Trnka  
             Soňa Donátová      
             Jan Grisa  
 
Výsledky II. kola volby místopředsedy: Bc. Josef Trnka 3 hlasy 
               Soňa Donátová 3 hlasy      
               Jan Grisa 3 hlasy 
 
Vzhledem k tomu, že se Bc. Josef Trnka vzdal kandidatury, do III. kola postoupila Soňa Donátová a 
Jan Grisa. 
 
Výsledky III. kola volby místopředsedy: Soňa Donátová 5 hlasů 
     Jan Grisa 4 hlasy 
 
Místop ředsedou AS FF UJEP se stala So ňa Donátová. 
 
 
bod č. 3 
     Členové AS FF UJEP obdrželi v předstihu Výroční zprávu o činnosti FF UJEP za rok 2009 k 
prostudování. Všechny přítomné s výše uvedeným dokumentem blíže seznámila doc. Hrubá - 
děkanka FF UJEP. 
 
Připomínky: 

•  Mgr. Renata Cornejo, Ph. D. vznesla několik technických připomínek, dále doporučila pro 
příští rok více rozpracovat  bod 3. 5.  Přehled počtu studentů v akreditovaných studijních 
programech tj. uvádět počty studentů nejen podle studijních programů, ale též podle studijních 
oborů. 

 
Usnesení: 
     Technické připomínky Mgr. Renaty Cornejo , Ph. D. budou  zapracovány do VZ FF UJEP. 
V souladu s ustanovením § 27 odst. 1 písm. d, zákona členové senátu jednomyslně schválili Výroční 
zprávu  o činnosti FF UJEP za rok 2009.      (9-0-0) 
 
 
bod č. 4 
     Členové AS FF UJEP obdrželi v předstihu Podmínky pro přijetí ke studiu v rámci 2. kola přijímacího 
řízení ke studiu na FF UJEP pro ak. rok 2010/11 k prostudování. Všechny přítomné s výše uvedeným 
dokumentem blíže seznámila doc. Hrubá – děkanka FF UJEP. 
     K předloženému materiálu nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Usnesení: 
      Členové AS FF UJEP v souladu s ustanovením § 27 odst. 1 písm. e,  zákona  Podmínky pro přijetí 
ke studiu v rámci 2. kola přijímacího řízení ke studiu na FF UJEP pro ak. rok 2007/08  jednomyslně 
schválili.          (9-0-0) 
        
Různé 
- doc. Hrubá popřála nově vzniklému senátu hodně pracovních úspěchů, poblahopřála i novému 
předsedovi a místopředsedkyni ke zvolení. 
- Bc. J. Trnka vznesl dotaz týkající se přípravy akreditace doktorského studia oboru Politická filozofie 
na KPF. Doc. Hrubá ubezpečila přítomné, že akreditace tohoto studia je v zájmu FF UJEP, na její 
přípravě fakulta, resp. katedra politologie a filozofie spolupracuje s prof. Miroslavem Novákem, 



informace o přípravě akreditace je součástí projektu Moderní vzdělávací a vědecko-výzkumná 
infrastruktura FF UJEP a o tomto záměru byla také informována Vědecká rada FF UJEP. 
- doc. Hrubá dále informovala senátory o registraci projektu Moderní vzdělávací a vědecko-výzkumná 
infrastruktura FF UJEP na MŠMT. 
 
 
 
 
        Mgr. Martin Veselý, Ph.D. 
        předseda AS FF UJEP 
 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Hana Krchovová 


